

Dorpsraadvergadering 18 oktober 2022



Locatie en tijd: Smelehof, 20.00 uur

Afmeldingen: Sandra, Jan doet online mee

Genodigden: Joost Smits en opvolger Math van den Beuken (Gemeente Venray)

Agenda

1. Opening

2. Vaststellen agenda, we voegen een agendapunt toe: opvolging

3. Notulen september

Joost: Wat is er in het Forum over het RAP geweest -> zie onder updates

Presentje: Jan heeft Maarten gesproken, er kan iets van hardhout gemaakt worden. Annemie kan dit graveren. Jan (actie)regelt hardhouten planken, Mieke en Sandra (actie) regelen tekst (met logo)

Notulen: Deze worden voortaan ong. 2 weken na de vergadering verstuurd.

4. Update ontwikkelingen

Commissie Kermis te gast: Over de afgelopen Kermis:

Aanloop was best goed, wat onduidelijk over hekken maar 't kwam goed. Er is geen draaiboek, je weet niet wat er komt (verandert nogal eens), en wat goed is. De exploitanten denken zeker mee. Fijn zou zijn om 2 maanden ervoor contact te hebben met de nieuwe contactpersoon, zo nodig zelf contact zoeken (Cheril Schattenkerk) De intentie van de gemeente is om vooraf afspraken te maken voor iedere kermis met plannen voor een goede opstelling.

Het Lunapark blokkeert nu te veel. Misschien kan dit op de plaats van de botsauto's die dan weer op het plein kunnen staan (Zware vrachtauto hoeft er niet meer bij, kan nu met blokken en balken.) Zo wordt het plein ook meer betrokken worden bij de kermis. De vraag is wie er gaat over wat wel en niet op het plein kan. Jan vertelt nog over de bewoonster die het Lunapark frontaal voor haar deur heeft gehad. Enerzijds vertelt Jan wat zij hierover zei, anderzijds hoort Rick dat de aanwonende dit aanvaardde, maar anderen vinden dat dit niet kan. Ruud geeft aan dat er goedkeuring vd gemeente is en bewoners voor hulpverleners te bereiken zijn. De kwaliteit vd attracties is er niet beter op geworden. Voldoen deze aan normen qua veiligheid? Nog enkele vragen zijn; -Waar ligt de regeninstallatie? – kan de commissie uitgebreid worden met een vrouw? Nog opmerkingen over het plein: de ergernis over de zakken bij de Smid en 't Zorghuus: We kunnen in t YNB en op de app een stukje plaatsen, met dezelfde opzet als eerder, met een linkje...(Sandra).

WG Wonen; -

WG Moy; Zij sluiten in december aan. Zij willen een overzicht ontvangen van alle commissies. Het lijstje van juli 2022 (verdeling thema's) moet daarvoor geactualiseerd worden. Wil ieder dit nakijken en wijzigingen doorgeven naar Sandra. (Allen) Als dit gedaan is doorsturen naar Huub (Sandra)

WG RAP; Besproken in het Forum: Binnenkort is er een afspraak met Reijn Blauw. Voor de exploitatiekosten is nog huiswerk te doen. Er zijn gesprekken met Protein, die in beeld zijn voor de langdurige exploitatie voor dagbesteding. Dit zal vallen onder de 'Meerjarige Uitvoering Programma' de MUIP. Maart volgend start de volgende MUIP. Voor de Jera is een soortgelijke route, maar dit komt weer uit een ander pot (accommodatiebeleid).

Bij 't Dorpshuus ligt een knelpunt i.v.m. de constructie van de eigendomsoverdracht. Ze zijn nu bezig met aankoop i.p.v. erfpacht. In het volgende DRO komt iemand over kerkenplan en kerkenrecht vertellen. De werkgroep probeert dit jaar nog de stukken in te sturen. Bij Beiden staan het water inmiddels aan de lippen. Een dezer dagen komt iemand kijken om zo snel mogelijk in juridisch kader mee te denken/werken.

WG Vliegveld: Vandaag is de belevingsvlucht uitgevoerd, geluid tot 106 decibel. Mieke deelt dit nog

WG Economie; -

WG Wensbus; Subsidie is toegekend voor 5 jaar!. Komt binnen 6 weken binnen. Zou bij evt cash-gebrek de dorpsraad kunnen voorfinancieren; Ja dan even met Jeffrey schakelen. Er kwam een vraag of wij voor vrijwilligers reiskostenvergoeding verzorgen: Nee. Offerte de Mulder: wordt getekend door Sandra en Martijn. Mail DRO: Er zijn nog geen afspraken over, goed idee om met de Gemeente over te spreken, Sandra sluit graag aan. E herkenning is aangevraagd voor de btw-aangiftes.

5. DRO September

De volgende keer komt bij er iemand praten over kerk en kerkenrecht (Mieke gaat erheen), de keer daarop komt wethouder Eric van Baal langs. De vergaderdata zijn doorgemailed, opletten dat wij zelf dan niet plannen. Notulen en agenda's worden doorgestuurd.

6. Publieke update Gemeente Venray inz. Camping de Zwaluw?

Er is een mail over camping de Zwaluw. Ondertussen is er goed contact met mw. v.d. Woldenberg, We ontvangen regelmatig een update. Als iedereen akkoord is wil Sandra vragen voor een update in het YNB/facebook (Mat) (Sandra).

7. Opheffing Ibor; dorpsondersteuner als 'verwijzer'?

Mart van Hoof sprak op te Forum met Martijn over de Ibor. Hij geeft binnengekomen meldingen door via de website van de gemeente, en krijgt vlug reactie. Moet Ibor hier nog voor bestaan? Linda wordt ook vaak aangesproken, en verwijst naar Ibor. Mart wil over een jaar stoppen en vindt een doorstart niet nodig. Zou Linda dit kunnen overnemen? Dit kunnen we met MOY bespreken, in december als actie bij Huub neerleggen. We kunnen ook via het YNB verwijzen naar de gemeente, zodat iedereen zelf kan melden. Martijn koppelt eventuele overdracht naar Linda terug naar Mart.

8. Binnengekomen stukken

Mail reconstructie Heidseschoolweg; Moet dit gedeeld in 't YNB/facebook?: Wel verstandig. (Sandra)

Mail over informatieavond voor verenigingen (o.a. WBTR): Wie is contactpersoon van SVY, om te Benaderen? Dat zijn Lidwien Willems (secretariaat) en Noud Wellen (voorzitter)

Lampen Lovinckplein: Elke keer heeft een iemand gevraagd of deze toch niet even mochten blijven hangen, voor een bepaald evenement, de laatste keer voor de kermis. Vandaar dat het ook is blijven liggen. Nu de vraag hoe we ze ervan af kunnen (laten) halen. Bij één boom hangen ze helemaal naar beneden. Mat vraagt na bij de gemeente wie er kan zeggen onder welke voorwaarden dit doorlopend kan blijven hangen (Mat). Ondertussen benaderen we Jan Classens (actie Jan).

Het Glasweb wil Harrie van Asten benaderen als lid; Niemand van ons heeft bezwaar.

9. Mutaties actielijst, wordt de volgende vergadering geactualiseerd.

10. Uitnodigen volgende vergadering(en), 6 december 2022 19.30 uur

YNB (19.30-20.00 uur), en werkgroep Verkeer (20.00-21.00 uur)

Afstemmen met Huub (MOY) af over uitnodiging in december (Martijn)

11. Rondvraag

Martijn: -Voor de volgende vergadering, 14 november in de Smelehof Thijs uitnodigen (Martijn)

Joost: Hij is er nu echt laatste keer. Martijn bedankt Joost nogmaals. Hij is 5 jaar geweest en dat was superfijn! We gaan Joost's Martijn's en Mieke's afscheid nog gezamenlijk informeel afsluiten. Datumprikker voor half januari. (Sandra)

Jan: Heeft n telefoontje ontvangen van Wouter Egberts van RBC Nijmegen (van leasebedrijf van het printapparaat. Dit contract loopt tot 2026!

Ander opzet YNB: eerst update van YNB, daarna erop terugkomen.

Math ontvang een digital link voor het YNB. (Jeffrey).

Sandra: kan iemand de mail in de gaten houden tijdens mijn vakantie van 8 t/m 22 december; volgende keer bespreken

12. Opvolging:

Er zijn 2 personen benaderd, een persoon wordt nog benaderd.

Martijn stopt uiterlijk maart 2023, Mieke eind 2022. Wil Thijs evt. de rol van Mieke overnemen?

Vanuit 't Forum kwam een toevoeging voor onze manier van werven. We kunnen uitleggen wat je kunt verwachten, eventueel met een filmpje erbij.

13. Sluiting